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Referat af bestyrelsesmøde på Ordrup Gymnasium d. 18. juni 2024 kl. 17.00-19.00 
 
Sted: Møderum 1 på OG 

Til stede: Mads Lebech, Søren Helstrup, Peter Engberg Jensen, Jens Borelli-Kjær, Mads Peter Bülow-Lehnsby, Jane Hvolbæk Nielsen, Tobias Bang (via 

telefon), Signe Stenbak Olsen og Frederik Wandall 

Afbud fra: Dina Segalt og Katja Johansen 

Referent: Christina Stefansen 

 

 Dagsorden Beslutning 

 

1 Endelig godkendelse og underskrift af 

referat af møde d. 18. marts 2024 

- Bilag 1 referat af mødet 18/3-24 

 

Referatet blev godkendt. 

Det blev aftalt, at rektor undersøger, hvordan referatet hurtigere kan udsendes til skolens 

medarbejdere, herunder om digital underskrift kan svare sig ift pris og udbytte. 

2 Evt. opfølgning på beslutninger fra sidste 

bestyrelsesmøde. 

 

Intet at bemærke. 
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Budgetopfølgning april 24 

- Bilag 2 Perioderegnskab pr. 30. 

april 24 

 

Rektor gennemgik kort det udleverede bilag, som viste en forbedring på ca. 200t i forhold til det 

forventede på det givne tidspunkt. 

Rektor orienterede endvidere om, at overenskomstresultatet viste sig ca. 700t dyrere end 

budgetteret for 2024. 

 

4 Byggeprojekt. Orientering og beslutning 

- Bilag 3a Indstilling til bestyrelsen 

- Bilag 3b Ideprojekt fra LAARK 

- Bilag 3c Vurdering af ideprojekt 

- Bilag 3d Skitse over sagsforløb 

- Bilag 3e Naboorientering 

Rektor gennemgik bilagene. Formanden supplerede med de forskellig overvejelser, som hidtil har 

været i spil. Bestyrelsen drøftede de udsendte materialer, hvor der blev udtrykt tilfredshed med 

idéprojektets udtryk og funktion – og et ønske om fokus på kvalitet, bæredygtighed og gerne et 

”grønt” udtryk. 

Bestyrelsen stillede opklarende spørgsmål til den fremadrettede proces; der blev fremsat ønske 

om, at mindst én medarbejderrepræsentant, som sidder i bestyrelsen, skal være med i 
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 byggegruppen. Ligeledes blev der fremsat ønske om, at bestyrelsen løbende orienteres af 

styregruppen om status på projektet. 

Rektor orienterede om, at processen med nedrivningen af pedelboligen er blevet forsinket, da vi 

fortsat afventer den endelige godkendelse men at kommunen tidligere har tilkendegivet, at 

boligen kan nedrives efter at have stået tom i mere end 5 år. 

 

5 Vedtægter – drøftelse  

- Bilag 4 Bestyrelsens 

sammensætning 

 

Formanden orienterede om de fortsatte overvejelser om bestyrelsens sammensætning, hvilket 

vil medføre en vedtægtsændring. 

Bestyrelsen bakkede op om, at formanden og rektor på det kommende møde kan fremlægge nye 

vedtægter til beslutning, som vil medføre, at Rektorkollegiet ikke længere skal udpege et 

bestyrelsesmedlem. Rektorkollegiets repræsentant vil derefter udtræde af bestyrelsen. 

 

5 Øvrige orienteringspunkter 

- Bilag 5: 

o Elevoptag 2024 

o Pædagogisk udvikling og 

diverse indsatsområder 

o Arbejdet med 

bæredygtighed og den 

grønne omstilling 

o Fraværstal 

 

Rektor orienterede kort om bilagene, og der blev stillet enkelte opklarende spørgsmål, herunder 

til fravæstallene.  Rektor oplyste at fraværet stiger voldsomt de sidste par uger frem mod sidste 

skoledag. 

Der blev spurgt til skolens arbejde med kunstig intelligens – både mht. muligheder og faldgruber i 

forhold til snyd. Rektor orienterede om, at skolen det kommende skoleår laver et helskoleprojekt 

om dette tema og teknologiforståelse i det hele taget. 

6 Politiske initiativer og debatter, mundtlig 

orientering og evt. debat 

- Ny ungdomsuddannelse? 

 

Rektor orienterede om ministerens forventede planer om at etablere en ny ungdomsuddannelse 

samt om diskussionerne om øget adgangskrav til gymnasiet. 

Bestyrelsen drøftede forskellige perspektiver ved fx et øget adgangskrav – og en potentiel 

betydning for OG. 
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7 Regnskabsinstruks – orientering Formanden orienterede om, at skolen har udarbejdet en ny regnskabsinstruks. Der er kun få 

ændringer, men en af dem er, at instruksen fremover alene underskrives af rektor, som så 

orienterer bestyrelsen om den. 

Alle medlemmer kan få den tilsendt til orientering. 

 

8 Forslag til mødetidspunkter i skoleåret 

2024-25: 

Mandag d. 16/9 

Torsdag d. 12/12 

Tirsdag d. 25/3 

Onsdag d. 11/6 (inkl. middag) 

 

Formanden og rektor udsender et nyt forslag til mødet i september. De øvrige datoer blev 

vedtaget. 

9 Eventuelt 

 

Formanden takkede Mads Bülow-Lehnsby for indsatsen i bestyrelsen og skolens samlede liv. 

 


